
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-11-05, § 20 

 

 Tid: 5 november 2008 kl 17.00 – 17.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 november 2008 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp) §§ 1-26 

Mustafa Tümtürk (s)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande §§ 27-30 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s)  

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

Lotten von Hoffsten (v)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Mårten Frumerie, Ann-Charlotte 

Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt 

samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 20 

Detaljplan för kvarteret Krysantemum och Klöversyran i Hässelby 

Villastad. Remiss 

Dnr M2006-513-01110 

Protokollsutdrag 

 

Beslut  

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 

 stadsbyggnadsnämnden som svar på förslag till ny detaljplan inom kvarteren 

 Krysantemum och Klöversyran i Hässelby Villastad, S-Dp 2007-080071-54. 

2. Nämnden ger kontoret i uppdrag att teckna erforderliga avtal för genomförandet 

 av exploateringen. 

 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 20 oktober 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och tjänstgörande ersättaren Torkel 

Tigerschiöld  (mp) föreslog att nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens 

sammanträde. 

 

2) Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) föreslog följande: 

1. Förslaget återremitteras. 

2. Därutöver anförs följande:  

 

Vänsterpartiet motsätter sig försäljning av marken och anser därför att ärendet ska 

återremitteras så att kontoret kan återkomma med ett förslag som innebär tomträtt, 

hyresrätter samt hyresrättsradhus. 

 

Vänsterpartiet hävdar att vi har ett ansvar att förvalta det vi gemensamt äger, för att 

det ska komma också framtida generationer tillgodo. Att staden på detta sätt gör 

sig av med egendom är att avsäga sig, eller i alla fall väsentligt minska, den 

demokratiska möjligheten att gemensamt bestämma över hur marken i framtiden 

ska användas. 

 

Fler bostäder är positivt, men det är anmärkningsvärt om den nuvarande 

majoriteten, som säger sig vilja ha en blandad bebyggelse och en integrerad stad, 

släpper igenom det här förslaget när det i området råder brist på hyresrätter. Vi 

måste kunna erbjuda också människor utan förmögenhet en bostad och inte pressa 

människor in i en situation där de skuldsätter sig för att få ett hem. 

 

För övrigt är p-talet på drygt 1,3 plus gästparkering för högt.  

 

Härefter framlades följande förslag till beslut: 

 



  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp) och vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) ställde sig bakom kontorets förslag. (se 

 beslutet) 

 

2) Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) föreslog följande: 

1. Kontorets förslag avslås. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

En bebyggelseutveckling som redovisar parkeringstal på 1 till 2 bilar per hushåll 

kan inte godtas. Exploateringar skall lokaliseras och utformas med klimatansvar. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde först det framlagda förslaget om att återremittera ärendet mot 

förslaget att avgöra ärendet i dag. Nämnden beslutade att avgöra ärendet. 

 

Därefter ställde ordföranden de övriga framlagda förslagen mot varandra och nämnden 

beslutade enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till sitt förslag om återremiss. 

Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Lotten von Hofsten (v) instämmer i förslaget från (v). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


